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Protokół Nr XXIX/20 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

odbytych w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica , ul. Nadstawie 1 

z  dnia 9 października  2020 r.  

   

Obrady rozpoczęto 9 października  2020 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15: 10 tego 

samego dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu), 

 Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Leszek Juda  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska  

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka, 

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

 Sołtysi z terenu gminy  (w trybie zdalnym) 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XXIX sesje Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator powitała 

Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy oraz 

mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy. Klauzula informacyjna dotycząca obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica znajduje 

się w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przy wejściu do sali konferencyjną. 

Dodała również, że w związku z wprowadzeniem nowych wymogów prawnych wynikających z 

Ustawy o Dostępności Cyfrowej, które m.in. nakładają na samorządy obowiązek udostępniania 

wraz z materiałem video, również napisów dla osób niesłyszących, nagrania z Sesji mogą pojawiać 

się z opóźnieniem, z uwagi na czas potrzebny do ich przygotowania. 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator na podstawie listy obecności stwierdziła 

kworum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Poinformowała, że na sesji obecnych jest 

12 radnych. (nieobecny :  Wiesław Grembosz, Agnieszka Kosałka, Marian Strzelecki).  
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Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Leszek Juda  zgłosił o wycofywanie punktu :  uchylenie uchwały 

Nr XXIII/139/20 Rady Miejskiej Oleśnica z dnia 4 września 2020 roku w sprawie ustalenia stawki 

opłaty za pojemnik z odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy 

Więcej uwag nie wniesiono.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

wycofania z porządku obrad sesji w pkt. 7 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 

XXIII/139/20 Rady Miejskiej Oleśnica z dnia 4 września 2020 roku w sprawie ustalenia stawki 

opłaty za pojemnik z odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy (niosek Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica).  

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Grembosz, Agnieszka Zofia Kosałka, Marian Tomasz Strzelecki 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad sesji po zmianach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Jadwiga Kozioł, 
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Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Grembosz, Agnieszka Zofia Kosałka, Marian Tomasz Strzelecki 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XVIII/20 z dnia 4 września 2020r. 

5. Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej Oleśnica. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. ustalenia stawki opłaty za pojemnik z odpadami komunalnymi w przypadku 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy 

b. aktualności studium i planów miejscowych 

c. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

miejscowości Strzelce 

d. zmieniającą uchwałę nr XX/102/19 z dnia 30 grudnia 2019 w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Narkomanii na rok 2020 

e. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2031 

f. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2020 rok 

8. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

9. Sprawy różne i wnioski. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad 4. Przyjęcie Protokołu Nr XXVIII/20 z dnia 4 września 2020r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że do dnia obrad nie 

wpłynęło żadne zastrzeżenie do treści protokołu.  Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna 

Bator  poddała pod głosowanie przyjęcie Protokołu Nr  XXVIII/20 z dnia 4 września 2020r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Grembosz, Agnieszka Zofia Kosałka, Marian Tomasz Strzelecki 

 

Ad.  5  Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej 

Oleśnica.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że w dniu dzisiejszym odbyło 

się posiedzenie wspólne wszystkich komisji powołanych przy Radzie Miejskiej Oleśnica, której 

tematem było analiza uchwał na sesję Rady Miejskiej.  Pan Leopold Rup Przewodniczący Komisji 

Budżetu, Finansów i Spraw Socjalnych poinformował również o posiedzeniu komisji, które odbyło 

się w dniu 28 września 2020r. , głównym tematem było podjęcie decyzji w sprawie remontu ul. 

Wesołej.   

Radny Stanisław Skórski poinformował, że w sprawie budowy drogi na ul. Wesołej złożył 

interpelacje, uważa że jest to samowola budowlana.   

 

Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że przed sesją wpłynęła 

interpelacja.  

Na prośbę radnego Piotra Płatosa, Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica odczytała treść 

interpelacji.  

 

Ad 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a.  ustalenia stawki opłaty za pojemnik z odpadami komunalnymi w 

przypadku nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że przedmiotowy projekt 

uchwały był procedowany na wspólnym posiedzeniu Komisji . 

  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 12 radnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały 

w   ustalenia stawki opłaty za pojemnik z odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Grembosz, Agnieszka Zofia Kosałka, Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXIX/145/20.  

b. aktualności studium i planów miejscowych 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że przedmiotowy projekt 

uchwały był procedowany na wspólnym posiedzeniu Komisji . 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 12 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały 

w   sprawie aktualności studium i planów miejscowych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Grembosz, Agnieszka Zofia Kosałka, Marian Tomasz Strzelecki 
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Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXIX/146/20. 

c. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

miejscowości Strzelce 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że przedmiotowy projekt 

uchwały był procedowany na wspólnym posiedzeniu Komisji . 

Podczas wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu złożono 2 uwagi oraz 0 uwag do 

prognozy oddziaływania na środowisko, które nie zostały uwzględnione przez Burmistrza Miasta i 

Gminy Oleśnica. Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej Oleśnica o sposobie rozpatrzenia uwag do 

projektu planu zgłoszonych w czasie wyłożenia do publicznego stanowi załącznik nr 2 do uchwały. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 12 radnych. 

Głosowano w sprawie: 

Czy Państwo radni podtrzymują stanowisko Burmistrza do uwagi nr 1 z Załącznika nr 2 do 

Uchwały .  

 

Wyniki głosowania 

TAK: 12, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

TAK (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Grembosz, Agnieszka Zofia Kosałka, Marian Tomasz Strzelecki 

Następnie zarządziła kolejne głosowanie tj.  

Czy Państwo radni podtrzymują stanowisko Burmistrza do uwagi nr 2 z Załącznika nr 2 do 

Uchwały .  

 

Wyniki głosowania 

TAK: 12, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

TAK (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Grembosz, Agnieszka Zofia Kosałka, Marian Tomasz Strzelecki 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miejscowości Strzelce.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Grembosz, Agnieszka Zofia Kosałka, Marian Tomasz Strzelecki 

 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXIX/147/20. 

d. zmieniającą uchwałę nr XX/102/19 z dnia 30 grudnia 2019 w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Narkomanii na rok 2020 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że przedmiotowy projekt 

uchwały był procedowany na wspólnym posiedzeniu Komisji . 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 12 radnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały 

zmieniającą uchwałę nr XX/102/19 z dnia 30 grudnia 2019 w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2020. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Grembosz, Agnieszka Zofia Kosałka, Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXIX/148/20.  

d. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-

2031; 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że zmiany w przedmiotowej uchwale dotyczą: 

Planowane Dochody ogółem w roku 2020 zwiększono o kwotę 58.172,18 zł i  po zmianach 

wynoszą 24.138.824,98 zł w tym: 

dochody bieżące zwiększono o kwotę 58.172,18 zł i po zmianach wynoszą 19.572.665,44 zł, 

dochody majątkowe pozostają bez zmian i wynoszą 4.566.159,54  zł. 

Planowane Wydatki ogółem w roku 2020 zwiększono o kwotę 58.172,18 zł i po zmianach 

wynoszą: 32.309.043,25 zł w tym: 

wydatki bieżące zwiększono o kwotę 107.746,18 zł i  po zmianach wynoszą 18.895.382,25 zł, 

wydatki majątkowe zmniejszono o kwotę 49.574,00 zł i po zmianach wynoszą  13.413.661,00 zł. 

Wydatki bieżące Gminy Oleśnica na 2020 rok nie przekraczają dochodów bieżących Gminy 

Oleśnica na 2020 rok. 

Dokonano uaktualnień w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2020-2031 związanych                             

z przedstawionymi zmianami  po stronie dochodowej i wydatkowej budżetu Gminy Oleśnica w 

2020 roku w następujących pozycjach: 1.;   1.1.;   1.1.4.;  1.1.5;   1.2;  1..2.2;    2.;   2.1.;   2.1.1;   

2.2.;   2.2.1.;   2.2.1.1.;  9.1.;   9.1.1.;   9.1.1.1.;   9.2.;   9.2.1.;   9.2.1.1.;   9.3.;   9.3.1.;   9.3.1.1. 
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W Wykazie wieloletnich przedsięwzięć finansowych gminy Oleśnica dokonano następujących 

zmian: 

1. W zadaniu 1.1.2.1 „Rozbudowa sieci wodociągowej na terenie gminy Oleśnica” 

zmniejszono łączne nakłady finansowe o kwotę 50.000,00 zł. Po zmianach finansowanie 

tego zadania  w 2020 roku opiewa na kwotę 10.000,00 zł. Limit roku 2021 pozostaje bez 

zmian i wynosi 868.595,00 zł. 

2. W zadaniu 1.1.2.4 „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej” zwiększono  

łączne nakłady finansowe o kwotę 50.000,00 zł. Po zmianach finansowanie tego zadania 

w 2020 roku opiewa na kwotę 55.000,00 zł. Limit roku 2021 pozostaje bez zmian i 

wynosi 395.000,00 zł. 

Pozostałe przedsięwzięcia pozostają bez zmian. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 12 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2031.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Grembosz, Agnieszka Zofia Kosałka, Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXIX/149/20.  

e. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2020 rok 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka –Skarbnik Miasta i Gminy. 

 Dokonano zmian w planie dochodów budżetowych na 2020 rok w następujący sposób: 

W rozdziale 75518 - Wpływy z innych opłat stanowiących dochody jednostek samorządu 

terytorialnego na podstawie ustaw: 

Zwiększono: 
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- § 0480 - Wpływy z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych o kwotę 5.362,18 zł. 

W rozdziale 80195 - Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

- § 2057 - Dotacje celowe w ramach programów finansowanych z udziałem środków                   

europejskich oraz środków, o których mowa w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy, lub płatności w 

ramach budżetu środków europejskich, realizowanych przez jednostki samorządu                     

terytorialnego o kwotę 53.175,00 zł. Dotacja na zadanie „Zdalna Szkoła Plus”. 

Dokonano zmian w planie wydatków budżetowych na 2020 rok w następujący sposób: 

W rozdziale 40002 - Dostarczanie wody: 

Zwiększono: 

- § 4390 - Zakup usług obejmujących wykonanie ekspertyz, analiz i opinii  o kwotę 1.000,00 zł – 

zadania bieżące. 

Zmniejszono: 

- § 6050 - Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 50.000,00 zł. 

Zmniejszono zadanie wieloletnie pn.:” Rozbudowa sieci wodociągowej na terenie gminy       

Oleśnica”.  

W rozdziale 60016 - Drogi publiczne gminne: 

Zwiększono: 

- § 4300 - Zakup usług pozostałych o kwotę 9.423,00 zł – zadania bieżące. 

Zmniejszono: 

- § 6050 - Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 41.144,00 zł. 

Zrezygnowano z zadania jednorocznego pn.” Opracowanie projektu mostu na strudze               

oleśnickiej na ul. Staszowskiej” na rzecz nowego zadania pn.:” Zagospodarowanie terenu       wokół 

Domu Kultury w Oleśnicy”. 

W rozdziale 75023 - Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu): 

Zmniejszono: 

- § 6050 - Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 70.000,00 zł.  

Zmniejszono zadanie jednoroczne pn.: ” Remont budynku urzędu Miasta i Gminy Oleśnica”. 

W rozdziale 80195 - Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

- § 4247 - Zakup środków dydaktycznych i książek o kwotę 53.175,00 zł. 

Powyższe środki dotyczą dotacji na zakup pomocy dydaktycznych w ramach projektu „Zdalna 

Szkoła Plus”. 

W rozdziale 85154 - Przeciwdziałanie alkoholizmowi: 
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Zwiększono: 

- § 4170 - Wynagrodzenia bezosobowe o kwotę 5.362,18 zł – zadania bieżące. 

W rozdziale 85214 - Zasiłki okresowe, celowe i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia 

emerytalne i rentowe: 

Zwiększono: 

- § 3110 - Świadczenia społeczne o kwotę 21.000,00 zł. 

W rozdziale 85219 - Ośrodki pomocy społecznej: 

Zwiększono: 

- § 4410 - Podróże służbowe krajowe o kwotę 1.176,00 zł.  

W rozdziale 85230 - Pomoc w zakresie dożywiania: 

Zmniejszono: 

- § 3110 - Świadczenia społeczne o kwotę 22.176,00 zł. 

Przeniesienie środków podyktowane jest pismem Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej Znak: OSP.3031.15.2020 z dnia 01.10.2020 r.  

W rozdziale 90001 - Pozostałe działania związane z gospodarką odpadami: 

Zwiększono: 

- § 4170 - Wynagrodzenia bezosobowe o kwotę 3.000,00 zł, 

- § 4210 - Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 10.000,00 zł, 

- § 4270 - Zakup usług remontowych o kwotę 5.000,00 zł, 

- § 4300 - Zakup usług pozostałych o kwotę 10.000,00 zł. 

Zmiany dotyczą realizacji zadań bieżących. 

W rozdziale 90003 - Oczyszczanie miast i wsi: 

Zwiększono: 

- § 4210 - Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 15.000,00 zł – realizacja zadań bieżących. 

Zmniejszono: 

- § 6060 - Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 44.000,00 zł.  

Zmniejszono zadanie jednoroczne pn.:” Zakup kosiarki do ciągnika”. 

W rozdziale 90015 - Oświetlenie ulic, placów i dróg: 

Zmniejszono: 

- § 4300 - Zakup usług pozostałych o kwotę 4.247,00 zł – realizacja zadań bieżących. 

Zwiększono: 

- § 6050 - Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 120.000,00 zł.  

Zwiększono zadanie jednoroczne pn.:” Budowa oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Oleśnica”. 

W rozdziale 90095 - Pozostała działalność: 
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Zwiększono: 

- § 4300 - Zakup usług pozostałych o kwotę 3.847,00 zł – realizacja zadań bieżących, 

- § 6050 - Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 41.462,00 zł.  

Zwiększono zadanie jednoroczne pn.:” Urządzenie placu wokół stawu w miejscowości Pieczonogi 

wraz z poprawą jego funkcjonalności” o kwotę 318,00 zł, oraz utworzono nowe zadanie pn.:” 

Zagospodarowanie terenu wokół Domu Kultury w Oleśnicy” o wartości 41.144,00 zł. 

W rozdziale 92195 - Pozostała działalność: 

Zmniejszono: 

- § 4300 - Zakup usług pozostałych o kwotę 3.449,00 zł – realizacja zadań bieżących,  

- § 6050 - Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 5.892,00 zł – zmniejszono zadanie 

jednoroczne pn.:” Zakup i montaż urządzeń rekreacyjnych na placu zabaw                          w 

miejscowości Borzymów”. 

Dokonano zmian w następujących załącznikach: 

 Plan dochodów budżetowych na 2020 rok. 

 Plan wydatków budżetowych na 2020 rok. 

 Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2020 roku. 

 Zadania inwestycyjne roczne w 2020 roku. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na 

sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 12 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  zmian w budżecie 

Gminy Oleśnica na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Jadwiga Kozioł, 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef 

Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Grembosz, Agnieszka Zofia Kosałka, Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXIX/150/20.  
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Ad. 8. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz poinformował o następujących sprawach:  

-  Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych – złożone wnioski przez Gminę na kwotę około 3 mil 

zł; 

- przygotowujemy wniosek dotyczący termodernizacji budynków użyteczności publicznej                     

(budynek Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica, budynek szkoły i budynek OSP Pieczonogi) ;  

- jesteśmy w trakcie realizacji inwestycji przebudowy i rozbudowy starej strażnicy OSP na rynku na 

potrzeby domu kultury,  

- sfinalizowany został zakup w zakresie formalnym zakup kosiarki bijakowej na wysięgniku, 

- wykonane zostało oznakowanie ulic w Oleśnicy, 

- otrzymaliśmy pozwolenie na budowę i rozbudowę oczyszczalni ścieków,  

Pan Burmistrz poinformował również, że są starania firm odnośnie budowy farm 

fotowoltaicznych na terenach 100 ha.  

Pan Burmistrz odczytał również pismo od Komendy Powiatowej Policji w sprawie odtworzenia 

Posterunku Policji w Oleśnicy.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn  zapytał czy mamy informacje z innych miejscowości, 

gdzie tak duże farmy już funkcjonują , jakie są oddziaływania na środowisko, ludzi. Poprosił o 

doprecyzowanie jakie koszty są po stronie samorządu na odtworzenie posterunku.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że w piśmie jest mowa o kwocie 1 mil zł to jako całość 

przedsięwzięcia.  

- radny Piotr Maciej Płatos zakładając, że zostanie odtworzony posterunek Policji, co z dalszym 

funkcjonowaniem – kto będzie ponosił koszty utrzymania.   

Pan Burmistrz odpowiedział, że wydaje się że funkcjonowanie Policji jest w 100 % finansowane 

jest z budżetu państwa.  

Pani Przewodnicząca odczytała pismo od Komendanta Powiatowego Policji w Staszowie z 

prośbą o współfinansowanie zakupu samochodu dla Policji.  

- radny Konrad Guła podziękowała za nowy przystanek w miejscowości Pieczonogi;  

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Oleśnica Tadeusz Kawa zapytał czy są ustalenia na 

temat wodociągu po spotkaniu z przedstawicielami z Gminy Łubnice  

Pan Burmistrz odpowiedział, że Gmina Łubnice obawia się , że podając wyższe ciśnienie do 

Oleśnicy, będą mieli za duże ciśnienie w Wolicy i Wilkowej.  
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Ad. 9. Sprawy różne i wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- radny Piotr Maciej Płatos zapytał w sprawie drogi obok  Domu Nauczyciela.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że ten odcinek drogi jest już własnością Gminy i prawdopodobnie 

będzie realizowany w przyszłym roku.  

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn  zapytał, czy w sprawie dodatkowego pracownika do punktu 

Pocztowego w Oleśnicy są jakieś informacje.( Gmina kilka miesięcy temu  wysyłała pismo do 

Poczty Polskiej w tej sprawie).   Zgłosił również potrzebę wykoszenia rowów na obwodnicy- ul. 

Stopnica – Wólka Oleśnicka. Zarośnięte pobocza na ul. Leśnej, duży ubytek chodnika na odcinku 

ul. Żeromskiego z ul. Wiejską (skrzyżowanie). Zapytał czy Biblioteka Publiczna nie zmieści się do 

Domu Kultury oraz zapytał czy są  informacje nt. złożonego wniosku na rewitalizacje Oleśnicy. 

Pan Burmistrz odpowiedział w sprawie wniosku na rewitalizacje – wniosek złożony przez Gminę 

jest na razie „ pod kreską”. W sprawie biblioteki , nigdy nie było  koncepcji na to, że będzie w 

Domu Kultury. W sprawie zarośniętych rowów zostaną wykoszone nowa wykaszarką.  W sprawie 

ubytku jest on przy drodze powiatowej , usunięcie należy do kompetencji powiatu.      

- radny Michał Sławomir Lalewicz podziękował Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych za 

poprawienie objazdu na moście w Podborku, dodał że  poprosił również o poprawienie pobocza 

w kierunku miejscowości Brody, gdyż po deszczu zalega tam woda, kolejną sprawa jaką zgłosiłem 

Panu Dyrektorowi to trzy zapadnięcia na ul. Szkolnej, Pan Dyrektor obiecał, ze na początku 

przyszłego roku zostanie to poprawione. W sprawie wydania 1 mil zł na Posterunek Policji jest to 

kwota za duża, dużo lepszym rozwiązaniem byłby monitoring Oleśnicy. 

Pan Burmistrz odniósł się do wypowiedzi radnego Michała Lalewicza – w sprawie monitoringu 

został złożony wniosek,   

Ad. 11. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 15:10 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady XXIX sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator   

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz             

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XXIX/20 znajduje się pod adresem :   

https://www.youtube.com/watch?v=IULsje9HZy8 

W załączeniu do protokołu: 

Zał. Nr 1 – Lista obecności Radnych;  


